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realisatie kosten.eml

lk heb vanmorgen [EREvan SON gesproken over het opleveren van voorlopige cijfers van het (bijna) afgelopen halfjaar.

Hij heeft zojuist feb en mrt geleverd (zie bijlage), de vraag wanneer de rest komt staat nog open.

In dat gesprek gaf hij ook aan dat SON een mail hadden gekregen van dat ze een factuur moeten sturen voor (ik dacht) juni

zodat [EE die kan betalen en dat ze nu snel een creditfactuur moeten sturen zodat we (een deel van) de teveel ontvangen

voorschotten kunnen terugkrijgen. Hoewel ik het eens ben dat dit zo spoedig mogelijk dient te gebeuren, doorkruist B88 hiermee

naar mijn idee de gesprekken die we hierover voeren met SON. Zo is bekend dat het bestuur van SON eerst duidelijkheid wil

hebben over de periode na 1 november en de aansprakelijkheid, alvorens ze middelen willen terug storten. Dit is hoe het bestuur

erin zit en de financiéle mensen kunnen dus niet op eigen houtje ingaan op het verzoek van vws/ BES
Lijkt me goed om deze week (bv woensdag tijdens werkoverleg) even de neuzen in dezelfde richting te zetten. En te bespreken wat

we kunnen doen om eea te bespoedigen.

Groet,

VarIEEECN
Verzonden: maandag 20 juni 2022 10:25

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

We hebben vorige week bijgevoegde realisatiecijfers t/m april gekregen van LCCB. Mei en juni zijn in dit bestand nog obv

begroting.

Met enige druk kan er wellicht nog een update van mei worden verkregen, maar juni gaat uiteraard niet lukken.

Wat SON betreft, hier wachten we nog op realisatiecijfers voor dit jaar, op dit moment loopt daar het accountantsonderzoek. We

kunnen proberen om daarvan alvast een preview te krijgen.

Maar zoals gezegd zullen dit dan voorlopige cijfers zijn.

Groet EARL

Verzonden: zaterdag 18 juni 2022 14:26

@minvws.nl>

) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

heeft alleen de informatie over de overgemaakte bedragen. De vraag is in hoeverre we ook realisatiecijfers al hebben van

LCCB en GGD-en. Dit zal nog niet het geval zijn.
Neemt niet weg dat die cijfers op gegeven moment wel inzichtelijk moeten worden gemaakt.
5.1.2e 24 kunnen daar een rol in spelen, maar zoals we ook bespraken in het MT is het ook wel goed als er vanuit vaccins

een accounthouder komt voor LCCB en GGD-en, zoals | EEE eerder was

Mvg
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Verzonden: vrijdag 17 juni 2022 16:11

@minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

Dank voor deze informatie.

Even een checkvraag: lees ik goed dat de LCCB en GGD cijfers voor vaccinatie heeft en dat er voor die portefeuille verder

geen data aangeleverd moet worden?

Groeten EEEEH

Dubbel
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